

Jimi Lister



jimil@cppnrcps.ca

Regional Director: Ontario and Secretary of the Board of Directors

Born January 21st, 1964, Jimi has been HIV-positive since the age of 19. He never expected to live past the age of 22.

Here he is at 57 and still kicking. In 2005, Jimi was diagnosed with HCV, and went on Alpha Interferon and Ribavirin for the period of one year. He was considered cured at the end of the course of treatment. He has volunteered in the HIV/AIDS community since the age of 25. Most recently as a member of the Board of Directors for CTAC, the Canadian Treatment Action Council, Jimi helped with the closure of this wonderful agency. He has board level experience with HALCO as well, having stepped down due to his HCV infection. Jimi looks forward to the challenges and friendships this new board position can bring.

Directeur régional : Ontario et secrétaire du conseil d'administration

Né le 21 janvier 1964, Jimi est séropositif depuis l'âge de 19 ans. Il ne s'attendait jamais à vivre au-delà de 22 ans.

Le voici à 57 ans et toujours en action. En 2005, Jimi a reçu un diagnostic de VHC et a pris de l'interféron alpha et de la ribavirine pour le période d'un an. Il était considéré comme guéri à la fin du traitement. Il s'est porté volontaire pour le VIH / SIDA communauté depuis l'âge de 25 ans. Plus récemment en tant que membre du conseil d'administration du CCSAT, la Canadian Treatment Action Conseil, Jimi a aidé à la fermeture de cette merveilleuse agence. Il a également une expérience au niveau du conseil d'administration avec HALCO, ayant en raison de son infection par le VHC. Jimi attend avec impatience les défis et les amitiés que ce nouveau poste au conseil d'administration peut apporter.